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 - Avdeling Fag, Forskning og Utdanning

Møtereferat 
 
Deltakere:       
Aud Torild Fjellså, Geir Thowsen Tonning, Gyongyi Soyer, Hege Skjelbred-Knudsen, 
Marianne H. Secher, Marianne Reve, Randi Carlsen, Vibeke Kaarstad 
 
Forfall: 
Hallfrid Kristoffersen 
 
Kopimottakere:  
Eldar Søreide, Sissel Hauge 
 
Møteleder: Hege Skjelbred-Knudsen 
Møtedato:  18.11.2020 
Klokkeslett: 1500-1800 
Møtenr: 06/20 
Møtested: Gløden, St.Svithun hotell 
Arkivref: 2020/734 - 109262/2020 

 
 
Møtereferat Brukerutvalget 18.11.2020 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
24/20 Godkjenning av referat fra 15.10.2020 

Referat godkjent.  
 
Diverse informasjon ved Hege:  
Det har vært et par nye henvendelser i forbindelse 
med kurs for ME pasienter til Hege i f m 
Brukerutvalgets (BU) vedtak av 16.09.20 (se referat 
BU møte 16.09.20). BU har presisert at vi ikke har 
innvendinger mot kursopplegget på Lassa og at vi 
opplever at brukerstemmen blir ivaretatt. 
 
Styremøte 20. oktober:                                                                                       
- Gjennomgang av virksomhetsrapporten; adm. dir. 
vurdering og anbefaling (sak 69/20).  
-Kort gjennomgang av Regional plan for kvalitet- og 
pasienttryggleik 2020-2024 og plan for lokal 
oppfølging i Helse Stavanger (sak 73/20). Konkrete 
tiltak for SUS viser bl.a. at det skal gjennomføres 
opplæring i kvalitetsforbedring for deltakere i BU. 
Videre å ferdigstille revisjon av mandat for 
klinikkenes kvalitetsråd og foretakets kvalitet og 
pasientsikkerhetsutvalg, for å sikre 
brukermedvirkning. Leder BU har allerede fått fast 
plass i foretakets kvalitet og pasientsikkerhetsutvalg. 
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Brukerutvalget er invitert til å delta på nettseminar – 
«Pakkeforløp for samhandling innen psykisk helse og rus» 
24.11.20 (gratis). Videre til Statens undersøkelseskomm. for 
helse og omsorgstj. (Ukom) rapportlansering 30.11.20 
(gratis). 
 
I regi av Kreftforeningen har Hege deltatt i 
erfaringsutveksling blant brukerrepresentantene i 
helseforetak og i NAV.  
 
Adm. dir. har invitert Hege, nestleder Aud, påtroppende 
leder i BU (2021-2022) og Ungdomsrådet til møte 1. 
desember.  

   
25/20 Arbeidsoppgaver, erfaringer og synspunkter som 

personvernombud og helsejurist 
Personvernombud Rafal Yeisen, SUS og helsejurist Ina Trane, 
SUS presenterte. Presentasjonene er vedlagt.  
BU takker for interessante og lærerike presentasjoner. 

 

   
26/20  Representanter (2-3) fra BU til Referanseråd til 

forskning – saken utsettes til februar da nytt BU er 
på plass, bortsett fra Geir T. Tonning (fortsetter over i 
ny periode) som settes opp som en av 
representantene.  

 Prosjektgjennomgang – tas pr. mail.  Prosjekt 
syketransport er nå avsluttet.  

 
 Eventuelt 

Ingen saker.  
 
Diverse informasjon ved fagdirektør Eldar 
Søreide:  

 Budsjett: Det har i 2020 vært manglende inntekter, 
redusert elektiv drift og ekstra utgifter knyttet til 
Covid-19. Usikkert hvordan endelig budsjett 2021 
blir.   
 

 Funksjonsfordeling i regionen:  
Det regionale oppfølgingsarbeidet av styrevedtak 
kreftkirurgi er vanskelig. Når det gjelder pakkeforløp 
kreft er hovedutfordringen vår pakkeforløp som 
involverer Haukeland. Det er regionalt fokus på at 
pakkeforløpet blir gjennomført på riktig måte.   
 

 Reinnleggelser: Nasjonale rapporter viser at Helse 
Stavanger fremdeles ligger i helt øvre sjikt når det 
gjelder sykehusoverlevelse, men at vi dessverre ligger 
høyt når det gjelder reinnleggelser. Hvor mye av 
reinnleggelsene er såkalte uønskede reinnleggelser, 
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og hva kan gjøres for å redusere denne type 
reinnleggelser jobbes det med, og dette skal svares ut 
på neste styremøte.  
 

 Skrøpelige eldre og kronisk syke:  
Som en del av oppfølgingen Nasjonal Helse- og 
Sykehusplan skal SUS og kommunen samarbeider om 
å lage bedre pasientforløp og systemer for disse 
pasientgruppene, samt unge og barn og voksne med 
alvorlig psykisk lidelse.  

 
 Medisinerutdanningen:  

SUS ønsker å bidra til regional utvikling og høyere 
andel medisinerstudenter i Norge.  For å kunne det vil 
vi samarbeide både med UIS og UIB. Vi tror bestemt 
denne satsningen vil være viktig for våre brukere; 
pasientene.  
 

Ref siste punkt over. Brukerutvalget diskuterte høyere andel 
medisinerstudenter ved SUS.  
 

   
27/20 Innvandrerrådet og Mangfoldsrådet - erfaringer og 

utfordringer med brukerinvolvering  
Brukerutvalget ønsker å rekruttere et fullverdig medlem fra 
innvandrermiljøet. I følge spesialrådgiver inkludering og 
mangfold, Stavanger kommune, Ingrid H. Rasmussen er det 
viktig at man er tydelig på rolle og forventinger til 
medlemmet. Det bør være en person som har en interesse 
for, og/eller har en erfaring fra helseområdet og som har 
gode norskkunnskaper.  
Ingrid H. Rasmussen diskuterer med sin leder hva som kan 
være en god løsning, i forhold til hvor medlemmet kan 
rekrutteres fra, i kommunen sin nye mangfoldsmodell for å 
ivare innvandrernes stemme. Sissel Hauge holder kontakten 
med Ingrid H. Rasmussen og jobber videre med saken for å 
finne en representant.  
BU takker Ingrid Hauge Rasmussen for viktig og informativ 
informasjon og dialog. 

 

 
 
Karin I. Eide 
referent 


